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§ 1 
Sammanträdets öppnande 
Ordförande Karin Lansky, hälsade alla välkomna och 

öppnade dagens sammanträde. 
  

§ 2    
Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 

 

§ 3    
Anmälan av föregående protokoll 
Anmäldes att protokollet från sammanträdet den 7 

maj justerats den 20 maj 2015. 

 

§ 4   
Fastställa tid för justering av protokoll 
Rådet utsåg ordförande Karin Lansky och vice ordfö-

rande Pia Olsson till att justera dagens protokoll. Pro-

tokollet skickas för påskrift till justerarna per post 

efter att det godkänts av justerarna. 

 

§ 5 
Information om kommande övergång av 
hälso- och sjukvårsansvaret från landstinget 
till kommunen för bostäder och daglig verk-
samhet enligt LSS. 
Ellinor informerar från dialogmöte 2015-03-31 för 

entreprenörer och LOV-utförare. 

Information om den kommande övergången av hälso- 

och sjukvårdsansvaret från landstinget till kommunen 

för bostäder och daglig verksamhet enligt LSS, har 

delgivits rådet vid ett tidigare tillfälle under våren.  

Övergången organiseras till att börja med i projekt-

form och ansvarig för projektet är socialförvaltning-

en. Projektledare är Lena Tengvall och hon anord-

nade ett dialogmöte för entreprenörer och LOV-

utförare den 31 mars 2015 för att även dessa skulle få 

information om förestående förändring. Ett material 

hade sammanställts från dialogmötet och skickats till 

förvaltningen för att vid tillfälle delges rådet. Inform-

ationsmaterielet gicks igenom vid sammanträdet och 

biläggs protokollet (1). 
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§ 6 

Förvaltningsinformation 
Verksamhetsområdeschef Ulrika Axelsson  

 Ulrika informerade om att Veronica Östlin, en-

hetschef för beställarenheten inom funktions-

nedsättning slutat sin anställning och går vi-

dare till Värmdö kommun. Charlotte Linde-

borg, blir tillfälligt uppförordnad som enhets-

chef i avvaktan på rekrytering. 

 Patrik Derk, blir ny stadsdelsdirektör för Rin-

keby-Kista och kommer att påbörja sitt upp-

drag under hösten. Olle Johnselius slutar sitt 

uppdrag här i Rinkeby-Kista den 17 augusti 

och går vidare till stadledningskontoret i 

Stockholm.  

§ 7 
Information och dialog med förvaltningens 
lokalavdelning. 
Avdelningschef Gunnar Hörnfeldt. 

Gunnar informerade från tillgänglighetsvandringen 

som genomfördes i Rinkeby, onsdagen den 3 juni. 

Gunnar informerade vidare om att förvaltningen sö-

ker tillgänglighetsmedel för att förbättra tillgänglig-

heten för de ytor som förvaltningen ansvarar för. Det 

gäller bland annat tillgängligheten till lekplatser med 

tanke på både barn och föräldrar med funktionsned-

sättning. Förvaltningen identifierar även olika trappor 

som behöver anpassas och servas på olika sätt. En 

diskussion fördes med rådet om det som kom upp på 

gårdagens vandring i Rinkeby och hur vi kan/bör för-

hålla oss till det man upplevde i den fysiska miljön. 

Bland annat lyftes ledstråken som ett angeläget om-

råde som bör kontrolleras ytterligare för att under-

söka hur de fungerar. Göran kommer att undersöka 

de ledstråk som finns mellan Akalla och Husby och 

återkommer därefter till rådet med en rapport. Gunnar 

avslutade med att konstatera att det förvaltningen kan 

åtgärda det kommer att genomföras, svårigheten är att 

få fastighetsägarna att genomföra sin del av ansvaret. 

Protokollet från tillgänglighetsvandringen biläggs 

detta protokoll (2) 
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§ 8 
Information och rapporter från rådets leda-
möter. 
Pia informerade om att Norra Stockholms psykiatri 

håller på att ta fram en folder som vänder sig till när-

stående för barn och unga som tagit sitt liv. 

 

§ 9 
Ärende till nämnden-SDN 2015-06-16 
Nämndens nästa sammanträde äger rum i Husby. 

Några av de ärenden som tas upp är följande: 

 Uppföljningsrapport över ekonomin. 

 Medel för demokrati- och utvecklingsarbete 

 Reviderade riktlinjer för bidragsgivning till 

föreningar. 

 Yttrande över revisorernas årsrapport. 

 Remiss av betänkandet Moderniserad studie-

hjälp. 

 Förvaltningens svar på från kommunstyrelsen 

remitterad motion om kompetens inom staden 

för att bemöta hedersrelaterat våld.  

 

§ 10 
Övriga frågor 
Avraam lyfte frågan om hur förvaltningen kommer 

att kunna tillgodose behovet av feriearbete till som-

marlediga ungdomar. Ulrika svarade att det är för-

valtningens absoluta ambition att alla ungdomar som 

söker ska få möjlighet till ett sommarjobb under en 

treveckors period. 

 
§ 11 
Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde i rådet sker den 20 augusti, 

klockan 13:30 -15:30. 

 

§ 12 
Sammanträdet avslutas 
Ordförande avslutade sammanträdet och önskade alla 

en trevlig och fin sommar.  


